

**Minutes of a general meeting of the Pontiac Chamber of Commerce held  
on September 27, 2012 at Luskville QC**

**Procès-verbal d'une générale séance de la Chambre de Commerce du Pontiac  
tenu le 27 septembre 2012 à Luskville, QC**

***Present – Businesses Represented / Présent – Les entreprises représentée***

AEG Design	Fresh Image	Pontiac Bar & Grill
Art Brûlant	GELAM	Pontiac Journal
Boutique Gwendoline	Group DMI	Quyong Ferry
Campbell's Bay Ciment	Ken & Fran Finan	RM Lang
CEDEC	L & J Towing	Ron MacKillop
Centre local d'emploi	Lavender Ridge	Soundzgood
Claudia Fleming. Floral Design	Magnalum (1998) Inc.	Tom Orr Cartage
Construction Pieschke Inc.	Maxsom's Auto Service	Waterfront Wellness
Country Home	Mun. of Pontiac	
Entreposage Luskville Storage	Pontiac Agricultural Society	

*The meeting was called to order at 7:01 p.m. / La réunion a été ouverte à 19h01.*

*Minutes taken by: Jenny Bousfield*

**Guest Speakers / Conférenciers invité:**

Don McColgan – Quyong Ferry / *Traversier Ferry*

Joanne Labadie – Lavender Ridge Winery / *Vignoble Lavender Ridge*

**1. Welcome and verification of quorum**

Quorum is verified.

**2. Adoption of agenda**

Proposed by Rhonda Morrison and seconded by Richard Wegner to adopt the agenda.. All in favor.

**3. Adoption of minutes of General Meeting  
(February 16, 2012)**

Proposed by Daniel Labine and seconded by Ron MacKillop to adoption of the minutes of February 16, 2012. All in favor.

**4. Presentation of Financial Report**

Lynda Wegner presents the financial statement. Proposal of financial statements deferred until the next board meeting.

**1. Bienvenue et vérification du quorum**

Le quorum est vérifié.

**2. Adoption de l'ordre du jour**

Proposé par Rhonda Morrison et appuyé par Richard Wegner d'accepté l'ordre du jour. Tous en faveur.

**3. Adoption du procès-verbal de la réunion générale  
(16 février 2012)**

Proposé par Daniel Labine et appuyée par Ron MacKillop d'approuver les procès-verbal du 16 février 2012. Tous en faveur.

**4. Présentation du Rapport financier**

Lynda Wegner présente le rapport financier. La proposition des états financiers sera reportée à la prochaine réunion du conseil.

**5. Business Development Coordinator**

Ginger Finan speaks about mentoring, the open door Christmas shopping in the Pontiac, the Chamber Christmas party, the coupon booklets, the Chamber's business Gala awards, and Small Business Week.

**6. Adjournment of meeting:**

Proposed by Daniel Labine and seconded by Richard Wegner to adjourn the meeting at 7:17 pm.

**5. Coordinateur du Développement des Affaires**

Ginger Finan parle à propos du mentorat, la journée porte-ouverte d'achat de Noël dans le Pontiac, la fête de Noël de la Chambre, les livrets de coupons, le Gala des Prix d'affaires de la Chambre, et la semaine Petite Entreprise.

**6. Adjournement de l'assemblée**

Proposé par Daniel Labine et appuyé par Richard Wegner pour l'ajournement de l'assemblée à 19h17.